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Protokoll 
[2021-02-17] 

[Mimmi Johansson] 
 

 

Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse 

den 17 februari klockan 12.10 

Plats: Styret, Zoom 

 

 
 

Närvarande: 
Ordförande: Jonas Sundberg (JS) 
Vice ordförande: Anton Lundin (AL) 
Ekonomiansvarig: Niclas Palmströmer (NP) 
SAMO: Linnéa Adielsson (LA) 
Arbetsmarknadsansvarig: Filip Lindblom (FL) 
Utbildningsansvarig: Denise Wassenius (DW) 
Informationsansvarig: Mimmi Johansson (MJ) 
 
Formalia 
§1. Mötets öppnande 
Jonas förklarar mötet öppnat kl. 12.10 
 
§2. Val av justeringsperson 
Mötet väljer Filip till justeringsperson 
 
§3. Eventuella adjungeringar 
Inga adjungeringar 
 
§4. Godkännande av dagordningen 
Mötet godkänner dagordningen. 
 
 
§5. Föregående protokoll (2021-02-17) 
Mötet godkänner föregående protokoll (2020-02-17)  

 
Informationsfrågor 
§6. Meddelanden 

a. Ordförande 

Inga meddelanden. 
b. Vice ordförande 

Inga meddelanden. 
c. Ekonomiansvarig 

Inga meddelanden. 

Föredragande: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
[JS] 
 
 
[JS] 
 
 
[JS] 
 
 
[JS] 
 
 
 
[MJ] 
 
 
 
 
[JS] 
 
[AL] 
 
[NP] 
 
[LA] 
 

 

Mötesordförande (Jonas Sundberg) 
 
 

Justeringsperson ([Namn Efternamn]) 
 

 

Sekreterare (Mimmi Johansson) 
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d. SAMO 

Inga meddelanden. 
e. Arbetsmarknadsansvarig 

Inga meddelanden. 
f. Utbildningsansvarig 

Inga meddelanden. 
g. Informationsansvarig 

 
 
Beslutsfrågor 

§7. Proposition A - Borttagande av H-Sif från reglementet 
Då H-Sif har legat vilande i två år önskar Styret nu att ta bort detta utskott 
från reglementet och har därmed lagt fram en proposition om detta. 

 

Beslut: Mötet godkänner att propositionen presenteras på Sektionsmöte 3 

 
§8. Proposition B - Borttagande av Hack från reglementet 
Då Hack har legat vilande i två år önskar Styret nu att ta bort detta utskott 
från reglementet och har därmed lagt fram en proposition om detta. 

 

Beslut: Mötet godkänner att propositionen presenteras på Sektionsmöte 3 

 
 §9. Propositioner C - Borttagande av Droopyfondon från reglementet 
Styret önskar att ta bort Droopyfonden från reglementet och har därmed lagt 
fram en proposition om detta. 

 
Beslut: Mötet godkänner att propositionen presenteras på Sektionsmöte 3 
 

 

Formalia 
§15. Övriga frågor 
Inga frågor 
 

§16. Nästa möte (2021-03-03) 

 
§17. Skvaller, dementier och känsliga ämnen 
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet 

[FL] 
 
[DW] 
 
[MJ] 
 
 
[JS] 
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[JS] 

 

Mötesordförande (Jonas Sundberg) 
 
 

Justeringsperson ([Namn Efternamn]) 
 

 

Sekreterare (Mimmi Johansson) 
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§18. Avslutande 
Jonas förklarar mötet avslutat kl. 13.00 

 

Mötesordförande (Jonas Sundberg) 
 
 

Justeringsperson ([Namn Efternamn]) 
 

 

Sekreterare (Mimmi Johansson) 
 




